
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. december 
18-án - csütörtökön - de. 9,00 órakor megtartott  n y i l v á n o s  üléséről. 
 
A képviselő-testület ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal 
Díszterme 
 
Jelen vannak a képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 
polgármester, Dr. Juhász Endre alpolgármester, Ötvös Attila, Buczkó József, Szabóné 
Marth Éva, Kovács Zsolt, Nagyné Juhász Krisztina, Tóth Imre, Dr. Éles András, Papp 
Gáborné, Bódi Judit képviselők 
 
A képviselő-testületi ülésen részt vett még Csiszár Imre alpolgármester. 
 
A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Maginé dr. Csirke Erzsébet 
aljegyző, Kissné Barta Piroska a Városfejlesztési és Gazdálkodási Iroda irodavezetője, 
Pálócziné Tóth Mára a költségvetési csoport csoportvezetője, Fülöpné Baráz Judit a 
szociális csoport csoportvezetője, dr. Szombati Ágnes önkormányzati és szervezési 
ügyintéző, dr. Molnár Anett jegyzőkönyvvezető, Szakál Attila informatikus 
 
A napirendi pontokhoz meghívottként jelen volt még: 
 
az 5.) és 12.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 

Dr. Horváth Tibor Gergely a Hajdúnánási Holding 
Zrt. vezérigazgatója 
Herter Gyula a Hajdúnánási Gyermek- és 
Közétkezetési Nonprofit Kft. ügyvezetője 
Rozgonyi Attila a Hépszolg Kft. ügyvezetője 

a 6.) napirendi pont 
tárgyalásánál: 

Dr. Molnár Annamária a TRV Zrt. jogi képviselője 
Pataki Zoltán a TVR Zrt. üzemvezetője 

 
A testületi ülésen részt vett még a Helyi Televízió négy munkatársa. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
megjelenteket, a televízión keresztül a város lakosságát. Megállapította, hogy 11 fő 
képviselő jelenlétével az ülés határozatképes, azt megnyitotta. 
Javasolta, hogy a képviselő-testület a meghívóban közölt napirendek közé vegyen fel 
és tárgyaljon meg 2 új napirendet: 
 

− „Határozati javaslat a III. Hajdúnánási Jótékonysági Városbál bevételéről” 
 

A fenti napirendet a meghívóban szereplő napirendi pontok után, a zárt ülés előtt 
javasolta megtárgyalni. 
 

− „Előterjesztés a Hajdúnánási Óvoda pótköltségvetéséről” 
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A fenti napirendi pontot a zárt ülésen elsőként javasolta megtárgyalni. 
 
Javasolta, hogy a meghívóban szereplő 8. és 10. napirendi pontot a meghívóban 
szereplő 4. napirendi pont után, egymást követően tárgyalja meg a testület. 
 

Megkérdezte, hogy a napirendi pontokkal és az elhangzottakkal kapcsolatban van-e 
kérdés, megjegyzés, észrevétel. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt javasolta, hogy a meghívóban szereplő 23. 
napirendi pontot zárt ülésen elsőként tárgyalja a testület. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, befogadja a javaslatot. 
Mivel a napirendi pontokkal, a napirendi pontok sorrendjével, illetve az új napirendi 
pontok felvételével és megtárgyalásával kapcsolatban több megjegyzés, észrevétel 
nem volt, szavazást rendelt el.  
 
(A szavazásban 11 fő képviselő vett részt.) 
 
A képviselő-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 11 igen 
szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr az ünnepi testületi ülés és a jelen ülés jegyzőkönyv-
hitelesítőjének személyére kért javaslatot. 
 
Buczkó József képviselő úr Papp Gáborné képviselő asszonyt javasolta jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
(A teremben lévő Papp Gáborné képviselő asszony jelezte, hogy elfogadja a jelölést a 
jegyzőkönyv-hitelesítő személyére, de nem vesz részt a szavazásban.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a testület egyetért-e a javaslattal. 
 
(A szavazásban 11 fő képviselő vett részt.) 
 
Papp Gáborné képviselőt, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt 10 igen szavazattal, 1 fő                  
(Papp Gáborné) nem vett részt a szavazásban - külön határozat hozatala nélkül - 
elfogadta.  
 
Napirendi pontok: 
 
1.) Polgármesteri jelentés 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Előterjesztés a 2015. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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3. ) Előterjesztés az önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérbeadásának 
szabályairól szóló 6/2012. (II. 29.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
4.) Előterjesztés a települési hulladékgazdálkodásról szóló 19/2013. (VI. 30.) 

Önkormányzati Rendelet módosítására 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
5.) Tájékoztató a Hajdúnánási Holding Zrt. (4080 Hajdúnánás, Kossuth u. 22. szám) 

2015. évre vonatkozó üzleti tervének bemutatásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
6.) Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő víziközművek Tiszamenti 

Regionális Vízművek Zrt. részére történő üzemeltetésbe adásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
7.) Beszámoló az önkormányzat 2014. évi időközi költségvetési gazdálkodásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
8.) Előterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetésének tervezési irányelveiről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
9.) Javaslat a képviselő-testület 2015. évi munkatervének összeállításához 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
10.) Előterjesztés Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületi tagjainak 

egyes gazdasági társaságok, szervezetek bizottságaiban betöltött tisztségeiről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
11.) Előterjesztés az Önkormányzati Társulás az Észak-alföldi Régió Ivóvíz-

minőségének Javításáért (5310 Kisújszállás, Szabadság tér 1. szám) társulási 
megállapodásának módosításáról 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
12.) Előterjesztés gyermekétkeztetés közszolgáltatási tevékenységre vonatkozó 

szerződés kötésére 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
13.) Előterjesztés a Belügyminisztérium „Fenntartható településfejlesztés a kis- és 

középvárosokban (fővárosi kerületekben) – Integrált Településfejlesztési 
Stratégiák kidolgozása” című projekt keretében megkötendő kétoldalú 
együttműködési megállapodás megkötésére 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
14.) Előterjesztés a Városfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjának lemondásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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15.) Előterjesztés tehetséggondozó program alapításáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
16.) Előterjesztés tenyésztőszervezetekhez történő csatlakozásról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
17.) Előterjesztés a 4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 2. szám alatti ingatlan 

rendeltetésmódosítására 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
18.) Előterjesztés a húsvéti mutatványos berendezések üzemeltetéséről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
19.) Előterjesztés az önkormányzat tulajdonában lévő 5397/8 hrsz-ú ingatlan 

megosztásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
20.) Előterjesztés képviselők részére technikai eszközök biztosítására 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
21.) Előterjesztés „A legszebb konyhakertek” – Magyarország programhoz való újbóli 

csatlakozásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
22.) Előterjesztés a 4080 Hajdúnánás, Hunyadi u. 7. /2. ajtószám alatti önkormányzati 

tulajdonú lakás bérlőjének szándéknyilatkozatáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
23.) Előterjesztés a „Mi Érted Élünk” Egyesület (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 

16. szám) kérelmére 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
24.) Előterjesztés Szincsák Zsolt 4080 Hajdúnánás, Széchenyi krt. 41. szám alatti 

lakos kérelmére 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
25.) Határozati javaslat a III. Hajdúnánási Jótékonysági Városbál bevételéről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
26.) Előterjesztés a Szent Lukács Görögkatolikus Szeretetszolgálat (4400 

Nyíregyháza, Bethlen G. u. 5. szám) kérelméhez 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
27.) Előterjesztés a Hajdúnánási Óvoda pótköltségvetéséről 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
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28.) Előterjesztés határozott időtartamra, szociális jelleggel bérbe adott 
önkormányzati lakások bérleti szerződéseinek meghosszabbítására 

 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
29.) Előterjesztés szociális jelleggel meghirdetett önkormányzati tulajdonú lakás 

pályázatának elbírálásáról 
 Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
30.) Különfélék 
 
 
ELSŐ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Polgármesteri jelentés 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a Polgármesteri jelentéssel 
kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, hogy a térfigyelő kamerák látóterében 
elkövetett cselekményekről szerez-e tudomást a hivatal. Azért kérdezi, mert a Black 
Man Club előtt valaki megrongálta a közlekedési jelzőtáblát, ami a közlekedés rendjét 
veszélyezteti és bűncselekménynek minősül. Kap-e a hivatal visszajelzést a 
rendőrségtől, hogy például elfogták-e az elkövetőt, hiszen csak ekkor van értelme a 
rendszer fejlesztésének. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, a rendőrség több esetben is 
kérte a kamerák felvételét és ez alapján tudta őrizetbe venni a gyanúsítottat. A 
kamerák felvételeit 8 napig tárolják, így amennyiben képviselő úr azt látja, hogy az 
egyik napról a másikra bűncselekmény elkövetése történt, úgy azt jelezze és a kollégák 
visszanézik a felvételeket. A kamerák 2006-2011-ig nem működtek, azonban a 
fejlesztéseknek köszönhetően ma már elősegítik a rendőrség munkáját. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, az egyik legnagyobb közösségi portálon 
nagy vihart kavart, ami a polgármesteri jelentésben is megjelent, hogy az 
intézményekben a térítési díjak alapját képező élelmiszer nyersanyag költségek 
felülvizsgálata és módosítása nem került a jelen ülés megtárgyalandó napirendjei közé. 
Köszönti Csiszár Imre alpolgármester urat. Azt látja, hogy bálokon megjelenik, de 
érdekelné, miért nem volt ott az ünnepi testületi ülésen. Marketing eseményeken is 
részt vesz és olyan kártyát próbál népszerűsíteni, amelyre nincs szükség, valamint 
olyan konferenciákon vesz részt, amelyek a turizmust segítenék elő, pedig ezeken 
semmi új információ nem hangzik el. Nem látja értelmét ezeknek a tevékenységeknek. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr arról beszélt, van egy olyan attitűd a városban, hogy 
igyekeznek mindenből botrányt csinálni, amit ő nem tart helyesnek. Aki egy pletyka 
oldalt hivatalos információforrásnak tart, az véleménye szerint tartózkodjon a köz 
szolgálatától. Az igazság arról az ominózus megjelent uzsonnáról az, hogy a gyerekek 
zsíros kenyeret kaptak, zöldségekből készült salátákkal és túró rudival. Az, hogy egy 
település ilyen uzsonnát tud felszolgálni a gyerekeknek, az nem szégyellni való. Az 
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egészséges étrendre való szoktatás igenis fontos és erre törekszik a közétkeztetés is, 
hiszen sok család ezt nem teheti meg. Alpolgármester úr azokon az eseményeken vett 
részt, amire ő megkérte.  Ehhez az is hozzátartozik, hogy tisztelet a kivételnek, de a 
nemzeti, városi ünnepségeken az úgynevezett ellenzék nem igazán képviselteti magát. 
 
Dr. Éles András képviselő úr ügyrendi javaslatot kívánt tenni. Elmondta, 
polgármester úrra is vonatkozik a szervezeti és működési szabályzat, amit most nem 
tartott be. Felhívta a figyelmét a szabályok betartására. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megvonta a szót képviselő úrtól, tekintettel arra, 
hogy nem ügyrendi javaslatot tett. Amennyiben problémája van, úgy forduljon a 
kormányhivatalhoz, habár szerinte ez többször megtette már, és amennyiben olyan 
észrevételt kap a kormányhivataltól, akkor arra tekintettel lesz. Tudomása szerint 
eddig ilyen nem érkezett. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony kérte polgármester urat, amikor ellenzéki 
képviselőről beszél, úgy ne általánosítson. Mind ő, mind az előző Jobbikos képviselő 
részt vett a nemzeti, városi ünnepségeken. Kéri, hogy folytassák a napirendek 
megtárgyalását, és nem személyeskedjenek. 
 
Bódi Judit képviselő asszony ügyrendi javaslatot tett, miszerint Csiszár Imre 
alpolgármester úr válaszoljon a rá vonatkozó kérdésre és ne polgármester. 
 
Csiszár Imre alpolgármester úr elmondta, meg lett említve, de nem lett megszólítva. 
Azokon a rendezvényeken vett részt, amelyekre felhatalmazást kapott, hogy képviselje 
a várost. Az ünnepi ülésen azért nem tudott részt venni, mert külföldön tartózkodott, 
amely már azelőtt leszervezésre került, hogy őt megválasztották volna 
alpolgármesternek, így nem állt módjában lemondani. A beszámolójában a 
konferenciákon elhangzottakról csak néhány gondolatot emelt ki, de ennél 
természetesen ezek jóval többről szóltak. Kezdő alpolgármesterként úgy gondolta 
először tájékozódik és csak azt követően nyújt szélesebb körű tájékoztatást, ami a 
város fejlődéséhez is hozzájárulhat. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérte, hozza nyilvánosságra, hogy azon az egy vitás 
ügyön kívül, ő mikor fordult a kormányhivatalhoz. És ha nem igaz, amit polgármester 
állít, hogy ez többször előfordult, akkor kérjen tőle a következő ülésen nyilvánosan 
bocsánatot. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, inkább térjenek vissza a napirendek 
tárgyalásához 
Mivel a Polgármesteri jelentéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés 
nem volt szavazást rendelt el. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés I. fejezetét 10 igen szavazat és                             
1 tartózkodás (Dr. Éles András) mellett - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
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A képviselő-testület a Polgármesteri jelentés II. fejezetét 10 igen szavazat és                             
2 tartózkodás (Dr. Éles András, Bódi Judit) mellett - külön határozat hozatala nélkül - 
elfogadta. 
 
MÁSODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 2015. évi 
költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
  
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazat és                                        
1 tartózkodás (Papp Gáborné) mellett elfogadta és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 
41/2014. (XII. 18.) Önkormányzati Rendelete 

 
 

az önkormányzat 2015. évi költségvetési 
gazdálkodásának átmeneti szabályairól 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásról szóló 2011. évi 
CXCV. törvény 25. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, Magyarország 
Alaptörvénye 32. cikk (1) bekezdése a) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a 
következőket rendeli el: 
 

 
1. §   (1) Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza a 

polgármestert, hogy az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló rendelet 
megalkotásáig, az átmeneti időszakban, az önkormányzat, a Hajdúnánási Közös 
Önkormányzati Hivatal és az önkormányzati intézmények útján a gazdálkodás 
folyamatosságát az önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 3/2014. (II. 14.) 
Önkormányzati Rendelet előirányzatain belül, arányosan biztosítsa. 

 
 (2) Az átmeneti gazdálkodás során új feladat finanszírozására nem kerülhet sor. 
 
 (3) Az átmeneti időszakban folytatott gazdálkodási tevékenység a 2015. évi 

költségvetés részét képezi, beépül az éves költségvetésbe. 
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2. § (1) Ez a rendelet 2015. január 1. napján lép hatályba. 
 
 (2) Ez a rendelet hatályát veszti az önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 

önkormányzati rendelet hatályba lépésének napján. 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 
 
Záradék: Az önkormányzati rendelet kihirdetése megtörtént. 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
 
  Dr. Kiss Imre 
 jegyző 
 
 
 
           Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
HARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérbeadásának szabályairól szóló 
6/2012. (II. 29.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

42/2014. (XII. 18.) Önkormányzati Rendelete 
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az önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérbeadásának szabályairól szóló 
6/2012. (II. 29.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a lakások és helyiségek bérletére, 
valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. törvény 
3. §  
(1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés a) 
pontjában meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 
 

1. § 
 
Az önkormányzati tulajdonú lakások és helyiségek bérbeadásának szabályairól szóló 6/2012.  
(II. 29.) Önkormányzati Rendelet (a továbbiakban: Ör.) 8. § a következő (3) bekezdéssel 
egészül ki:  
 
„(3) A nem szociálisan rászorult személlyel kötött bérleti szerződés egy alkalommal a 
Képviselő-testület egyedi elbírálás alapján az (1)-(2) bekezdésben meghatározott határidő 
leteltét követően további három évvel meghosszabbítható, amennyiben a bérlő megfelel a 
rendelet 3. §-ában meghatározott, a szociálisan rászorult személyekre vonatkozó 
feltételeknek.” 
    

2. § 
 
Az Ör. 14. §-a a következő  (5) bekezdéssel egészül ki: 
 
„(5)  A rendelet 8.§ (3) bekezdés alapján meghosszabbított bérleti szerződés időtartama alatt a 
bérlő a szociális rászorultságra való tekintettel megállapított kedvezmények megvonása 
mellett, teljes összegű lakbért köteles fizetni.” 
 
 

3 §  
 
Ez a rendelet 2014. december 19. napján lép hatályba és az azt követő napon hatályát veszti. 
 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 
 
 
Záradék: Az önkormányzati rendelet kihirdetése megtörtént. 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
 
  Dr. Kiss Imre 
 jegyző 
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    Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
NEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a települési 
hulladékgazdálkodásról szóló 19/2013. (VI. 30.) Önkormányzati Rendelet 
módosítására 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, a jelen előterjesztés támogatandó, de a 
komplex rendelet és a szolgáltatóval kötött megállapodás felülvizsgálatát kellene 
kezdeményezni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összefoglalta a rendeletmódosítás lényegét, a 
mentességek módosításra kerülő rendszerét. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi rendeletet alkotta meg: 
  

Hajdúnánás Városi Önkormányzat  
Képviselő-testületének 

 
43/2014. (XII. 18.) Önkormányzati Rendelete 

 
a települési hulladékgazdálkodásról szóló  

19/2013. (VI. 30.) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a hulladékról szóló 2012. évi 
CLXXXV. törvény 35. § e) pontjában kapott felhatalmazás alapján, a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13.§ (1) bekezdés 19. pontjában 
meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 
1. § 

 

A települési hulladékgazdálkodásról szóló 19/2013. (VI. 30.) Önkormányzati Rendelet                
13. § (8) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 
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„(8) Egy naptári évre kérelemre mentesül, a kérelemnek a Hajdúnánási Közös Önkormányzati 
Hivatal Közgazdasági Irodáján történő benyújtását követő hónap elsejétől, a 
közszolgáltatás díjának megfizetése alól a 70. életévet betöltött egyedül élő személy, aki 
az ingatlant ténylegesen egyedül használja és az ingatlan címén a népesség-
nyilvántartásban egyedül van bejelentve, feltéve, hogy a havi nettó átlagjövedelme az 
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének négyszeresét nem haladja meg. A 
mentesség csak egy lakás céljára szolgáló ingatlan után illeti meg a magánszemélyt. A 
mentességre való jogosultságról, a 70. életévét betöltött egyedül élő személyt a 
Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal Közgazdasági Irodája havi rendszerességgel 
levélben értesíti, kérelem-nyomtatvány megküldésével együtt. 

       A mentességre jogosultságot annak lejártakor ismét kérelmezni kell. ” 
 

2. § 
 
Ez a rendelet 2015. január 1-én lép hatályba, és az azt követő napon hatályát veszti. 
 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 
 
Záradék: Az önkormányzati rendelet kihirdetése megtörtént. 
 
Hajdúnánás, 2014. december 18. 
 
  Dr. Kiss Imre 
 jegyző 
 
  
    Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
ÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Tájékoztató a Hajdúnánási 
Holding Zrt. (4080 Hajdúnánás, Kossuth u. 22. szám) 2015. évre vonatkozó üzleti 
tervének bemutatásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A tájékoztatót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság a tájékoztató 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 

 
Dr. Horváth Tibor Gergely vezérigazgató összefoglalta a Hajdúnánási Holding Zrt. 
üzleti tervében foglaltakat. 
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Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a tájékoztatóval kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Bódi Judit képviselő asszony azt kérdezte, valóban kiépítésre kerül-e 2015-ben a 
cégnél az SAP rendszer. Vezérigazgató úr kiemeli, hogy a beszállítóktól folyamatos 
állományjelentést vár el, és egyetértenek-e abban, hogy a SAP rendszernek ezt tudnia 
kell kezelni. Megjelenik egy pályázati szint menedzsment kialakítása a szervezetben és 
kérdése, hogy ezt új emberek felvételével gondolja-e vagy átcsoportosítással. Az 
építési beruházásoknál, amennyiben nem lesz 37 milliós költség, akkor mi a „B” 
alternatíva. A terv azt írja, hogy a Gyermek- és Közétkeztetési Nonprofit Kft.        
2015-ben tartja az eredményességét, de ennek ellenére a számok nem ezt mutatják. Mi 
ennek az oka? Mi az oka annak, hogy a Holdingnál a bérjellegű juttatásokban 
növekedés, a Hépszolgnál a bérben csökkenés, a járulékban növekedés, a KHT 
esetében a bérben növekedés, az NPC-nél pedig egy 4,8 millió forintos bércsökkenés 
mutatható ki. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony is azt kérdezte, hogy az NPC-nél mi az oka ennek a 
4,8 milliós bércsökkenésnek. Milyen intézkedéseket kívánnak tenni azért, hogy a 
Holding a 4,9 milliós eredménytől jobbat produkáljon.  
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, hogy az építőipari ágazatban mennyi a 
foglalkoztatottak száma, mennyi közfoglalkoztatottat foglalkoztatott a Hépszolg Kft. 
és jól látja-e, hogy a várostól az NPC részére 77 milliót kérnek. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely vezérigazgató elmondta, valóban szeretnék kiépíteni 
2015-ben az SAP rendszert teljes egészében. Egyetért képviselő asszonnyal abban, ha 
kiépül a rendszer, akkor az egész cégen belül átláthatóak és naprakészek lesznek a 
beszerzési információk. Ettől függetlenül ő ragaszkodik a szállítók részéről a 
visszajelzéshez, hiszen hiába központosított a beszerzés, előfordulnak problémák, amit 
szeretne elkerülni. Az építőipari 37 milliós ráfordításra jelenleg még nincs „B” 
alternatíva. A cél azoknak a beruházásoknak a megszerzése, amire lehet ráhatásuk és 
ebből szeretnék fedezni a költségeket, de természetesen a terv tartalmaz tartalékot.  A 
KHT eredményessége azért nem csökken a leírt számok ellenére, mert a beruházásait 
nem hitelből, hanem az elért nyereségükből finanszírozza. A Holdingnál a bérjellegű 
kiadások növekedésének az oka, hogy az SAP rendszer kiépítésével egyidejűleg egy 
kontroller felvételét is tervezik. Az NPC-nél a csökkenés oka a szervezeti struktúra 
átalakítása. A vállalatcsoportnál átlagban 76 közfoglalkoztatott dolgozott, az 
építőiparban 9, a számuk az idénynek megfelelően változott. Az NPC esetében 
valóban 77 millió forint támogatást kérnek az önkormányzattól, de ebben benne van az 
is, hogy szerződés keretében ők látják el a közművelődési feladatokat.  
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, ha egy év alatt sikerül kiépíteni az SAP 
rendszert, akkor ő megemeli a kalapját. A Hépszolgnál az nem érti, hogyha a bér 
csökken, akkor a személy jellegű egyéb kifizetés és a járulék miért nő. Nem ért egyet 
azzal, hogy a hajdúnánási lakosok számára a kedvezményeket csökkenteni szeretné a 
cég. 
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Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, hogy a Holding megszerez bizonyos 
beruházásokat és kiadja azokat olcsóbb pénzért más vállalkozásoknak, amin neki 
haszna van, viszont a helyi vállalkozókat így kizsákmányolja. Azt gondolja, hogy ez a 
terv egy pillanat alatt romba dönthető. Nem számol azzal a Holding, hogy van egy 
perük, amiből két számjegyű milliós fizetési kötelezettsége lehet a cégnek. 
 
Dr. Horváth Tibor Gergely vezérigazgató elmondta, a nyári időszakra a 
kedvezmények csökkentése a helyi lakosok részére racionalitáson alapszik. A 
gyógyászati kezelések esetében az önkormányzat átvállalta a lakosok önrészét, amit 
azonban főleg nyáron használnak ki. Ez azonban az idén nyáron is azt vonta maga 
után, hogy a turistákat el kellett utasítani, mert nem volt rájuk kapacitás és ez 
bevételkiesést jelent a cégnek. Ezt szeretnék a jövőben elkerülni. Minden más 
kedvezménye megmarad a lakosoknak.   
 
Szólláth Tibor polgármester úr a vállalkozók kizsákmányolásár reagálva elmondta, 
régen pesti cégek nyerték sorozatosan a beruházásokat. Az elmúlt időszakban ebben 
változás történt, nánási emberek, nánási generálkivitelezőkkel és helyi 
vállalkozásokkal végzik el ezeket a munkákat. A szennyvízbírság kapcsán elmondta, 
nem célszerű az, hogy azok az emberek mutogatnak a mostani vezetésre, akiknek 
felelőssége volt az akkori cselekményekben. A helyi lakosok részére nyújtott 
kedvezmények racionalizálásával egyetért. Az NPC sok olyan feladatot lát el, mit 
korábban önállóan finanszírozott az önkormányzat, így érthető a részükre biztosítandó 
77 milliós támogatás. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
az előterjesztés határozati javaslatát szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen és 1 nem (Dr. Éles 
András) szavazattal elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
382/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Hajdúnánási Holding Zrt.  
(4080 Hajdúnánás, Kossuth u. 22. szám) 2015. évi üzleti tervének bemutatásáról szóló 
tájékoztatót megismerte, s azt - figyelembe véve a Felügyelő Bizottság javaslatát - 
elfogadja. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a testület döntéséről a Zrt. igazgatóságát tájékoztassa. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 
  Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az önkormányzat 
tulajdonában lévő víziközművek Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. részére történő 
üzemeltetésbe adásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, mindhárom szerződésben szerepel az, hogy a 
felek minden évben áttekintik a szerződésben foglaltak teljesítését. A város a kisközök 
esetében fejlesztéseket szeretne végrehajtani. Ez az évenkénti áttekintés ezt majd 
magában foglalja-e és érinti-e ez majd a bérleti díj összegét. Másik kérdése, hogy a 
szerződés aláírásával semmi egyébre nincs garancia a tárgyalásokat érintően, így neki 
ez hiányos, habár meg fogja szavazni. 
 
Maginé dr. Csirke Erzsébet aljegyző elmondta, a TRV Zrt. reggel még két 
módosítást kért a megküldött szerződés-tervezeteken, amelyek a törvény erejénél 
fogva kötelező tartalmi elemei kell, hogy legyenek a szerződésnek. 
 
Dr. Molnár Annamária jogi képviselő elmondta, az, hogy évenként felülvizsgálják a 
bérleti díjakat, az minden szerződésbe bele került. Ennek oka az, hogy a Hajdúvíz által 
szolgáltatott adatok valódiságát nem tudják megállapítani, így szükségük van 1 év 
üzemeltetési időre ehhez. Amennyiben fejlesztéseket valósít meg az önkormányzat és 
ezek a fejlesztések aktiválásra is kerülnek, úgy a szerződést a bérleti díj tekintetében és 
a mellékletek miatt is módosítani szükséges. Az egyeztetéseken elhangzottak 
teljességben összhangban vannak a szerződésben leírtakkal. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a derogációs pályázatnál tavasszal látják 
már azt pontosan mit is kell megcsinálni, így ha 2015-ben el tudják kezdeni ezt a 
beruházást, akkor az már jó ütemezést takar. A TRV Zrt. vezérigazgatója szerződésben 
foglalt garanciát nem, de személyes garanciát adott arra, hogy a hajdúnánási 
dolgozókat átveszi a cég.  
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, az ilyen döntéseknél az a nehézség, hogy 
nem tudunk a dolgozóknak garanciát adni a foglalkoztatásukra.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, képviselő asszony nézze meg a szerződés 
8. oldalának 3.3 bekezdését. 
 
Dr. Molnár Annamária jogi képviselő elmondta, vezérigazgató úr 3 héttel ezelőtt 
személyesen tájékoztatta a Hajdúvíz dolgozóit a munkáltatói jogutódlásról. Január      
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1-jétől minden fizikai dolgozó átvételre kerül, egyedül a Hétvezér utcai dolgozók sorsa 
kérdéses, az övékét majd a Hajdúvíz eldönti. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, ő csak elismeréssel tud szólni a cégről, 
mind a felkészültség, mind a korrektség terén. Ő csak azért hiányolja azt a szerződést, 
ami a polgármester és a vezérigazgató megállapodását rögzítené, mert a személyes 
garancia azzal érvényét veszti, ha az igazgatót elmozdítják a székéből. A mai világban 
ez pedig könnyen megtörténhet. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, az önkormányzatnak a Hajdúvíz tartozik, 
aki pedig a TRV tulajdonosával tárgyalt. Tudomása szerint az állam megveszi a 
Hajdúvíz ingatlanát, aki a vételárból engedményezéssel fizeti ki a tartozásait az 
önkormányzatok számára. 
 
Dr. Molnár Annamária jogi képviselő megerősítette az elhangzottakat. A 
tárgyalásokon az MNV Zrt. képviselője is jelen volt és ő is megerősítette ezt a 
szándékot. Azért csak szándék egyelőre, mert értékbecslést kell készíteni és csak 
azután lehet döntést hozni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, neki nem kell elmondania, hogy a TRV    
Zrt-vel semmilyen jogviszonyuk nincs. Ha polgármester úrnak pedig új információi 
vannak, azt jó lenne, ha a testület tagjaival is megosztaná. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot az 
szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés első határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
383/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat, mint ellátásért 
felelős a kizárólagos tulajdonát képező ivóvíz- és szennyvíz-közművek működtetésére, az 
ivóvíz szolgáltatás és szennyvízkezelési szolgáltatás teljesítésének szabályozása érdekében 
a határozat melléklete szerinti bérleti-üzemeltetési szerződéseket köt a Tiszamenti 
Regionális Vízművek Zártkörűen Működő Részvénytársaság (székhely: Szolnok, Kossuth 
Lajos út 5.), vízi-közmű szolgáltatóval. 
Felkéri a polgármestert, hogy a bérleti-üzemeltetési szerződéseket az önkormányzat 
képviseletében írja alá.  
 

Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: esedékességkor 

 
A képviselő-testület az előterjesztés második határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
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384/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az Önkormányzat, mint ellátásért 
felelős a Hajdúdorog Városi Önkormányzattal közös tulajdonban lévő szennyvíztelep és 
távvezeték működtetésére, a szennyvízkezelési szolgáltatás teljesítésének szabályozása 
érdekében a határozat melléklete szerinti háromoldalú bérleti-üzemeltetési szerződést köt a 
Tiszamenti Regionális Vízművek Zártkörűen Működő Részvénytársaság (székhely: 
Szolnok, Kossuth Lajos út 5.), vízi-közmű szolgáltatóval.  
Felkéri a polgármestert, hogy a bérleti-üzemeltetési szerződést az önkormányzat 
képviseletében írja alá.  
 

Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: esedékességkor 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
HETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Beszámoló az önkormányzat 
2014. évi időközi költségvetési gazdálkodásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A beszámolót tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság a beszámoló 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a beszámolóval kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
385/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat és intézményei 
2014. évi időközi költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámolóját elfogadja. 
 

Felelős: - 
Határidő: - 

 
 
  Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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NYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
önkormányzat 2015. évi költségvetésének tervezési irányelveiről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a jogszabályokban foglaltaknak 
megfelelően az érintett szervezet részére megküldésre került az előterjesztés, de arra 
vélemény a visszajelzési határidőig nem érkezett. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, amikor polgármester összefoglalja az 
előterjesztést, akkor miért nem megy az óra, hiszen az SzMSz az ő idejét is 
szabályozza, amit most is túllépett. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, elnézést kér a képviselőktől, a 
jelenlévőktől és a televíziót nézőktől azért, mert hosszasan beszélt. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, az emberek nem érnek annyit, hogy egy 
mondatban nyilatkozzon arról, volt egy képviselői felvetés, miszerint havi 2.000,-     
Ft-tal egészítse ki az önkormányzat a közfoglalkoztatottak bérét. 
 
Bódi Judit képviselő asszony azt kérdezte, tudják-e, hogy az építményadóban a                      
27 millió forintos növekmény hogyan áll össze, milyen típusú vállalkozások viselik ezt 
a terhet. Az előterjesztésben szerepel az, hogy több forrás lesz az óvodára, mind az 
eszközbeszerzésre, mind a fejlesztésre. Kérdése, hogy miből áll majd rendelkezésre ez 
a forrás. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony azt kérdezte, mi köze van a kormányablak 
megnyitásához a hivatal struktúrájának és létszámának. Kérdése még, hogy az 
előterjesztésben az is szerepel, az értékteremtő közfoglalkoztatáshoz létszámot is kell 
biztosítani, de ez ugye nem a normatíva terhére megy. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, a 2.000,- Ft-os kiegészítésre 
azért nem tért ki, mert mindenre nem lehet, habár hozzá teszi, ennél jóval nagyobb 
összegű kiegészítést kapnak a közfoglalkoztatottak. Az építményadót ezután is azok 
fogják fizetni, akik eddig is, másra ez az adónem nem ró terhet. Az óvoda 
költségvetése azért tartalmaz plusz forrásra utalást, mert a kormány javítani kívánja az 
óvodák finanszírozását, mind pályázatok, mind fejlesztések útján.  Az is tény, hogy 
2015. márciusától feladatok kerülnek át az önkormányzattól a kormányhivatalhoz, így 
a költségvetésben erre is tekintettel kell lenni.  
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Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, polgármester úr derűs képet fest a jövőről, 
de nem érzi azt, hogy például régióközpont leszünk a jövőben, ez csak ábránd 
véleménye szerint. Az adók tekintetében pedig már nem csak a vállalkozók fognak 
terhet viselni, hiszen az újonnan bevezetni kívánt földadót magánszemélyek fogják 
megfizetni. Nem érti, hogy az önkormányzatnak mi köze van még a közoktatáshoz, 
amiről az előterjesztésben írnak, hiszen az már a KLIK feladata. A 
közfoglalkoztatottaknak kiosztott pénzekkel kapcsolatban elmondta, vannak forrásai, 
akik elmondták, van aki kapott idén jutalmat, van aki nem, így ez csak „pofapénz”. 
Tudomásul kellene venni, ezek az emberek szegények, nem lehet kivételezni 
egyesekkel. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, megállapításokra nem fog válaszolni. 
Véleménye szerint az elkészült koncepció reális alapokon nyugszik. Az oktatással 
kapcsolatban elmondta, ösztöndíj keretében sok tanulót tudnak támogatni, az 
önkormányzati szerepvállalás így fontos. Amiről a közfoglalkoztatás esetében beszélt 
képviselő úr, az az emberek egymás ellen uszítása. Mindenkit jutalmazni nem lehet, 
csak a kiemelkedő munkát végzőket és ezt tudomásul kell venni.  
 
Szabóné Marth Éva képviselő asszony elmondta, azok a dolgok kerültek kiemelésre 
ebben a koncepcióban, amelyek a város életében fontos szerepet játszanak. Ezek közül 
ő kiemelné a „Minden gyerek reggelizzen” elnevezésű programot. A mai világban az 
ilyen programok igazán fontosak, fontos az önkormányzat szerepvállalása és ezeket 
meg kell becsülni. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, a közfoglalkoztatás terén jobb 
a helyzet, mint korábban, hiszen az FHT háromszorosát kapják és emellé még 
természetbeni juttatást. A Szociális Földprogram is jól működik a városban, ezáltal 
200 család jut támogatáshoz. Véleménye szerint az önkormányzat megteszi, ami tőle 
telik. 
 
Bódi Judit képviselő asszony arról beszélt, hogy a közfoglalkoztatás senki esetében 
nem lehet végcél. Adók kapcsán elmondta, megkereste egy vállalkozó az építményadó 
miatt, mert az új szabályozás miatt a korábbi összeg háromszorosát fizeti. Nem érti 
ennek mi az oka. A települési adót csak magánszemélyek fizetik, így továbbra is az a 
javaslata, hogy a mezőőri járulék kerüljön beszámításra ennek a megfizetésénél.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a képviselő asszony által elmondottakat, 
mint véleményt el tudja fogadni, de mint javaslatot nem. A közfoglalkoztatással 
kapcsolatban ellentétesek a vélemények, de szerinte ez mindig is így volt és így is lesz. 
Azt, hogy valaki az építményadó háromszorosát fizeti, az nem lehet, így kéri, jöjjön be 
az érintett vállalkozó és megnézik miért is lehet ez. 
 
Dr. Éles András képviselő úr ügyrendi javaslatot tett, miszerint polgármester úr 
megszegte a szervezeti és működési szabályzatot az ülés vezetésével kapcsolatosan. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el Dr. Éles András képviselő úr 
ügyrendi javaslatáról, miszerint megszegte a Szervezeti és Működési Szabályzatot. 
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(A döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az ügyrendi javaslatot 1 igen (Dr. Éles András), 4 nem (Ötvös 
Attila, Kovács Zsolt, Buczkó József, Tóth Imre) szavazat és 3 tartózkodás (Szabóné 
Marth Éva, Papp Gáborné, Nagyné Juhász Krisztina) mellett, 3 fő nem vett részt a 
szavazásban, nem fogadta el. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot 
szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 

A képviselő-testület az előterjesztés első határozati javaslatát 9 igen és 1 nem (Dr. Éles 
András) szavazattal, 1 fő (Bódi Judit) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
386/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. évi költségvetés 
koncepciójáról szóló előterjesztést elfogadja. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a 2015. évi költségvetésről szóló rendelet-tervezetet az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (Áht.) 24. § (3) bekezdésében 
meghatározott határidőig terjessze a képviselő-testület elé. 
 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. február 15. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés második határozati javaslatát 9 igen, 2 fő (Papp 
Gáborné, Dr. Éles András) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
387/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az elfogadott 
2015. évi költségvetési koncepciót közzéteszi a város honlapján. 
 

Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 

 

 

  Papp Gáborné 
  jegyzőkönyv-hitelesítő 
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KILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Javaslat a képviselő-testület 
2015. évi munkatervének összeállításához 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
A javaslatot tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és Sport; 
az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság a javaslat határozati 
javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy a javaslattal kapcsolatban van-e 
kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Bódi Judit képviselő asszony azt a javaslatot tette, hogy a hulladékrendelet 
felülvizsgálatát januárra, vagy februárba vegyék fel a munkatervbe, ahogy az 
elkészíthető. Másik javaslata a pedagógiai szakszolgálat egyház részére történő 
átadásáról szeretne egy tájékoztatót februárban vagy márciusban, szintén ahogy az 
elkészíthető. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr azt javasolta, hogy az üzleti év lezárása után a 
Holding számoljon be a tényleges gazdasági adatokkal 2015. júniusában.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, egyetért a javaslatokkal. Természetesen a 
Holding Zrt. beszámol az üzleti évéről. Tájékoztatta a képviselő-testületet, 
megbeszélést folytatott a pedagógiai szakszolgálat vezetőjével, január 1-jével              
3 hajdúnánási dolgozóval kezdi meg a működését a szolgálat és egyetért azzal, hogy 
februárban kérjenek egy tájékoztatást a folyamatról. 
 
Dr. Éles András képviselő úr nem érti Dr. Juhász Endre alpolgármester úr felvetését 
a Holdinggal kapcsolatban, hiszen májusban a testületnek kell elfogadnia a gazdasági 
beszámolót, akkor pedig mindent tudni fognak. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, ahogy annak a törvényi rendje van, a 
beszámoló előterjesztésre kerül. 
 
Szabóné Marth Éva képviselő asszony azt kérdezte, a Bódi Judit képviselő asszony 
által kért beszámolónak mi a célja, mert a működésről érdemben nem tud még a 
szakszolgálat majd beszámolni. Ha erre kíváncsi a testület, akkor egy későbbi 
időpontra kellene tenni, nem februárra.   
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, bizottsági ülésen a Holding beszámolójakor 
elhangzott, az üzleti terv az nem bázisalapú, ha meglesznek a mérlegadatok, akkor újra 
visszakerül testület elé. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, szeretné, ha a szakszolgálat februárban 
számolna be. 
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Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a szakszolgálat beszámolója szerepeljen a 
munkatervben februárban és júniusban is. A hulladékrendelet felülvizsgálatát 
márciusra javasolja betenni, valamint a bizottsági javaslatokat és a Holding 
beszámolóját a javaslatoknak megfelelően. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, jó lenne egy tájékoztatás a kisközök 
helyzetéről. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, természetesen, ő a derogációs pályázathoz 
igazítaná ennek időpontját. 
Mivel a javaslattal kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a bizottsági javaslatokkal és Bódi Judit 
képviselő asszony és Dr. Juhász Endre alpolgármester úr javaslataival szavazásra 
bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés első határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
388/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 26/2014. (X. 30.) Önkormányzati Rendelet  
3. §-ában foglaltak szerint a 2015. évi munkatervét – a határozat melléklete szerint – 
elfogadja. 

 
 Felkéri a polgármestert, hogy az elfogadott munkatervről a napirendek előadóit, a 

napirenddel érintett szervek vezetőit értesítse, továbbá gondoskodjon az előterjesztések 
időbeni elkészítéséről. 

 
 Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
 Határidő: 2014. december 31. (értesítések megküldése) 
  és folyamatos  
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2015. január 22. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 

2.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötött megállapodás 
felülvizsgálatáról 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
  
3.) Beszámoló a Hajdúnánási Települési Értéktár Bizottság munkájáról  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
4.)  Tájékoztató a magántulajdonban lévı kisközök helyzetérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

Véleményezi: Városfejlesztési Bizottság 
 
5.) Különfélék 
 
2015. február 12. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 

2.) Elıterjesztés az önkormányzat 2015. évi költségvetésérıl szóló önkormányzati rendelet 
megalkotására 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 

 
3.) Elıterjesztés a 2014. évi pénzügyi elıirányzat módosításokra és ezek alapján Hajdúnánás 

Városi Önkormányzat 2014. évi költségvetésérıl szóló 3/2014. (II. 14.) Önkormányzati 
Rendelet módosítására 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 

 
4.) Pénzbeli és természetbeni szociális ellátások igénylésének és megállapításának, valamint 

folyósításának részletes szabályairól szóló rendelet módosítása, új rendelet alkotása 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

 Véleményezi: minden bizottság 
 
5.) Javaslat a versenyeken, pályázatokon sikeresen szereplı tanulók jutalmazására vonatkozóan 

Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
  Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság  
 
6.) Beszámoló a Startmunka-program keretében elvégzett munkákról és eredményekrıl 

Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
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7.) Elıterjesztés Hajdúnánás város településrendezési eszközei 2014-2015. évi módosításának, 
véleményezési szakasza lezárása tárgyában 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
8.) Beszámoló a Református Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Fejlesztı 

Nevelést-oktatást végzı Általános Iskola, Óvoda és Pedagógiai Szakszolgálat tevékenységérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 
 
9.) Elıterjesztés Hajdúnánás Város Közmővelıdési Koncepciójának felülvizsgálatáról  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
  
10.)   Különfélék 
 
2015. március 26. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Elıterjesztés az önkormányzat 2015. évi közbeszerzési tervének jóváhagyására  

Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 
 

3.) Elıterjesztés az önkormányzat Közbeszerzési Szabályzatának felülvizsgálatára  
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 

 
4.) Elıterjesztés Hajdúnánás város településrendezési eszközei 2014-2015. évi módosítása 

kapcsán településszerkezeti terv jóváhagyása tárgyában 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 

 
5.) Elıterjesztés Hajdúnánás város településrendezési eszközei 2014-2015. évi módosítása 

kapcsán Hajdúnánás város Helyi Építési Szabályzatáról és Szabályozási Tervének 
elfogadására  

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
5.) Elıterjesztés Hajdúnánás Város Közmővelıdési Koncepciójához kapcsolódó Intézkedési 

Terv felülvizsgálatára 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
6.) Beszámoló a Hajdú-Bihar Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Hajdúnánási 

Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2014. évben végzett munkájáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
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7.) Elıterjesztés a települési hulladékgazdálkodásról szóló 19/2013. (VI. 30.) Önkormányzati 
Rendelet felülvizsgálatáról 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
8.)   Különfélék 
 
2015. április 23. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Beszámoló a 2014. évi költségvetés végrehajtásáról, és elıterjesztés az arról szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 

 
3.) Elıterjesztés a költségvetési intézmények 2014. évi pénzügyi-gazdasági ellenırzésének 

tapasztalatairól 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 

 
4.) Tájékoztató Hajdúnánás város közbiztonsági és bőnügyi helyzetérıl, a közbiztonság 

érdekében tett intézkedésekrıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

Véleményezi: minden bizottság 
 
5.) Tájékoztató az önkormányzat 2014. évi gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 

ellátásáról  
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 

 
6.) Tájékoztató a városban mőködı szociális ellátásokat biztosító szolgáltatók munkájáról  

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság  

 
7.) Tájékoztatás a központi orvosi ügyeleti feladatok ellátásával megbízott Orvosi Ügyelet 

Egészségügyi Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. (Debrecen, István u. 6. sz.) 
városunkban végzett tevékenységérıl 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 

 
8.) Beszámoló a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. Hajdúnánáson végzett hulladékkezelési 

tevékenységével  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
  Városfejlesztési Bizottság  
 
8.) Tájékoztató a Tartósító és Építı Szociális Szövetkezet, valamint a Hajdúnánás és Térsége 

Legeltetési Szociális Szövetkezet 2014. évi tevékenységérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
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9.) Különfélék 

 
2015. május 28. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Beszámoló a Hajdúnánás-Tiszagyulaháza-Újtikos települések Szociális és Gyermekjóléti 

Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsának munkájáról a Társulási megállapodásban 
foglaltak alapján 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság  
 

3.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Testhalom és környezetének kultikus hellyé történı kialakítása 
tárgyában 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: Városfejlesztési Bizottság, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 

Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság  
 
4.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Erıdrendszer bemutatását szemléltetı építmény kialakítására a 

kiskörút és a nagykörút egy-egy pontján 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

Véleményezi: Városfejlesztési Bizottság, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság  

 
5.) Különfélék 
 
2015. június 25. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Elıterjesztés a 2015. évi pénzügyi elıirányzat módosításokra és ezek alapján az 

önkormányzat 2015. évi költségvetésérıl szóló …/2015. (….) Önkormányzati Rendelet 
módosítására 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
3.) Elıterjesztés a Hajdúnánási Óvoda pénzügyi-gazdasági ellenırzésérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
4.)  Elıterjesztés a szociális szolgáltatás-tervezési koncepció felülvizsgálatáról  

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: Egészségügyi és Szociális Bizottság  

 
5.) Tájékoztató a Klebelsberg Intézményfenntartó Központ Hajdúnánási Tankerülete által a 

köznevelési alapfeladatok ellátásával kapcsolatosan 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 
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6.) Elıterjesztés a Helyi Esélyegyenlıségi Program felülvizsgálatáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság 
 

7.) Beszámoló a Hajdúnánási Holding Zrt. 2014. évi üzleti évérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 

 
8.) Beszámoló a Református Egységes Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény Fejlesztı 

Nevelést-oktatást végzı Általános Iskola, Óvoda és Pedagógiai Szakszolgálat tevékenységérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság 

 
9.) Különfélék 
 
2015. szeptember 10. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Beszámoló az önkormányzat 2015. évi költségvetésének I. félévi végrehajtásáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
3.)  Beszámoló a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal 2014. július 1. és 2015. június 30. 

közötti idıszakban végzett tevékenységérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

Véleményezi: minden bizottság   
 
4.)  Beszámoló a Városi Rendelıintézet (4080 Hajdúnánás, Kossuth utca 10.) 2014-2015. évi 

munkájáról  
Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság  

 
5.)  Elıterjesztés a Városi Rendelıintézet magasabb vezetıi álláshelyére pályázat kiírására 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
Véleményezi: minden bizottság  

 
6.) Beszámoló a Hajdúnánási Óvoda (4080 Hajdúnánás, Magyar u. 104.) 2014/2015. nevelési 

évben végzett tevékenységérıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
7.) Elıterjesztés a Kırösi Csoma Sándor Gimnázium, Szakközépiskola és Szakiskola és 

Kollégium három mőhelyépülete energetikai felújításának elıkészítésére 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

Véleményezi: Városfejlesztési Bizottság, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
 

 

8.) Különfélék 
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2015. október 22. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 

2.) Beszámoló a Hajdúnánási Települési Értéktár Bizottság munkájáról  
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
3.)  Különfélék 
 
2015. november 26. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Tájékoztató az önkormányzat 2015. évi költségvetésének I-III. negyedévi végrehajtásáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
3.) Elıterjesztés az önkormányzat 2016. évi költségvetésének tervezési irányelveirıl 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
4.) Elıterjesztés a 2015. évi pénzügyi elıirányzat módosításokra és ezek alapján az 

önkormányzat 2015. évi költségvetésérıl szóló …/2015. … Önkormányzati Rendelet 
módosítására 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
5.) Elıterjesztés a helyi adókról szóló önkormányzati rendelet módosítására 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
6.) Javaslat a városi kitüntetı díjak és díszpolgári cím adományozására 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
7.) Beszámoló a Mezei İrszolgálat 2015. évben végzett munkájáról 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
8.)  Javaslat a nem közmővel összegyőjtött háztartási szennyvíz begyőjtésére vonatkozó helyi 

szabályokról szóló …/2013. (….) Önkormányzati Rendelet módosításáról 
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

 Véleményezi:  Városfejlesztési Bizottság   
  Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság  
 

9.)   Elıterjesztés iskolai körzethatár meghatározására vonatkozóan  
Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 

 Véleményezi: érintett bizottság 
 
10.) Különfélék 
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2015. december 17. (csütörtök) de. 8,00 óra 
 
1.) Polgármesteri jelentés 

Elıadó:  Szólláth Tibor polgármester 
 
2.) Elıterjesztés a 2016. évi költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályairól szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 

3.) Elıterjesztés az élelmezést nyújtó önkormányzati intézményeknél az intézményi térítési díj 
alapját képezı élelmezési nyersanyag költségek felülvizsgálatára és módosítására 

 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 

4.) Javaslat a képviselı-testület 2016. évi munkatervének összeállításához 
 Elıadó: Szólláth Tibor polgármester 
 Véleményezi: minden bizottság 
 
5.) Különfélék 
 
Hajdúnánás, 2014. december 10.  
 
   Szólláth Tibor 
   polgármester 
 
 
A képviselő-testület az előterjesztés második határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
389/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

A képviselő-testület felhívja a bizottságok elnökeit, hogy - figyelemmel a képviselő-
testület 2015. évi munkatervében foglaltakra, - készítsék el saját munkatervüket, melynek 
összeállításánál vegyék figyelembe a képviselő-testület munkatervébe fel nem vett, de 
bizottsági tárgyalást igénylő javaslatokat is. 
  
Felelős: bizottsági elnökök 
Határidő: 2015. január 31. 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
Bódi Judit képviselő asszony ügyrendi javaslattal élve szünet elrendelését kérte. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az ügyrendi javaslatról. 
 
(A döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
A képviselő-testület a szünet elrendelését 11 igen szavazattal elfogadta. 
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Szólláth Tibor polgármester úr a döntésnek megfelelően szünetet rendelt el. 
 
TIZEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés Hajdúnánás Városi 
Önkormányzat Képviselő-testületi tagjainak egyes gazdasági társaságok, szervezetek 
bizottságaiban betöltött tisztségeiről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt a módosítást tette, hogy a 3. határozati 
javaslatban Gélák Pál visszahívása kerüljön törlésre, és így csak egy új tag 
megválasztása szükséges. Elmondta, a Hajdúnánás és Hajdúdorog Víziközmű 
Beruházási Társulás Pénzügyi Bizottságába Bódi Judit képviselő asszonyt javasolja, a 
Nánás-Therm Kft. felügyelő bizottságába Papp Gáborné képviselő asszonyt javasolja 
megválasztani. A HHG esetében nem tett javaslatot. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés. 
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság a HHG 
felügyelő bizottságába Szólláth Tibor polgármester urat javasolja delegálni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, elfogadja a jelölést. 
 
Bódi Judit képviselő asszony megkérdezte, mit takar ez a megbízatás. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a jelenleg is zajlik ez a beruházás, ami 
többek között Tedej ivóvíz-minőségét lenne hivatott javítani és az erre létrehozott 
társulás pénzügyi bizottsága munkájában kellene részt venni. Megkérdezte, elfogadja-e 
képviselő asszony a jelölést. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, elfogadja a jelölést a bizottságba. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, ő is a feladat mibenléte felől érdeklődne, 
de természetesen elfogadja a jelölést. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, az előterjesztésben az szerepel, hogy az 
Értéktár Bizottság tagjai a feladat ellátására alkalmas szakemberek, akikben nem 
javasol változást. Kérdése, hogy polgármester úr szakembernek tartja magát. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, ő vidékfejlesztő agrármérnök és így igen, 
szakembernek tartja magát. Olyan emberek vannak körülötte, akik szintén 
szakemberek és segítik egymás munkáját. A testület döntésének megfelelően, a 
legjobb tudásukat adva igyekeznek ellátni ezt a feladatot. 
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Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, hogy az előterjesztés IV. pontjában 
leírtakban az szerepel, hogy a Bocskai Iskolában intézményi tanács működik. Az 
önkormányzatnál véleménye szerint már így is túl reprezentált a református egyház és 
ebbe a tanácsba is Szabóné Marth Évát, a református iskola intézményvezetőjét 
delegálták. Az ő személyének delegálását megfontolandónak tartja.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, Szabóné Marth Éva, mint képviselő lett 
delegálva ebbe a tanácsba és nem, mint a református iskola igazgatója. Felhívta 
képviselő úr figyelmét arra, hogy 2010. óta az az acsarkodás, ami korábban volt az 
egyházak ellen, megszűnt. 
 
Tóth Imre képviselő úr, mint a Bocskai Iskola intézményvezetője tájékoztatásként 
elmondta, az intézményi tanácsban minden egyház képviselője részt vesz, aki hittan 
órát tart az iskolában. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot 
szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 

A képviselő-testület az előterjesztés első határozati javaslatát azzal, hogy a HHG 
felügyelő bizottságába Szólláth Tibor polgármestert javasolja delegálni, 9 igen 
szavazattal, 2 fő (Szólláth Tibor, Dr. Éles András) nem vett részt a szavazásban 
elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 
390/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Polgári 
Törvénykönyvről szóló 2013. évi V. törvény 3:21. § (3) bekezdése alapján a Hajdúsági 
Hulladékgazdálkodási Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság taggyűlésénél 
kezdeményezi új felügyelő bizottsági tag megválasztását. A képviselő-testület a felügyelő 
bizottságba 
 

Szólláth Tibor Zoltán 
4080 Hajdúnánás, Verestenger tanya 265/20. szám 

 
alatti lakost javasolja megválasztani. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaságnak (4220 Hajdúböszörmény, Radnóti u. 1. sz.) a határozatban 
foglaltakról való értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 
A képviselő-testület az előterjesztés második határozati javaslatát azzal, hogy a 
Hajdúnánás és Hajdúdorog Víziközmű Beruházási Társulás Pénzügyi Bizottságába 
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Bódi Judit képviselőt delegálja, 10 igen szavazattal, 1 fő (Bódi Judit) nem vett részt a 
szavazásban elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 
391/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
„Hajdúnánás és Hajdúdorog Víziközmű Beruházási Társulás” Pénzügyi Bizottságába 
delegált Oláh Miklóst 2015. január 1-jei hatállyal visszahívja. 

 
2. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 94. § (2) bekezdése alapján a 
„Hajdúnánás és Hajdúdorog Víziközmű Beruházási Társulás” Pénzügyi Bizottságába 
tagnak 2015. január 1. napjától 

 
Bódi Judit 

(4080 Hajdúnánás, Dobó István utca 7.) 
 

delegálja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakról Hajdúdorog Város 
Önkormányzatának polgármesterét értesítse.  
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 
A képviselő-testület az előterjesztés harmadik határozati javaslatát azzal, hogy a 
Nánás-Therm Kft. felügyelő bizottságába Papp Gáborné képviselőt delegálja, 10 igen 
szavazattal, 1 fő (Papp Gáborné) nem vett részt a szavazásban elfogadta, és az alábbi 
határozatot hozta: 
 
392/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

1. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Nánás-
Therm Beruházó és Energetikai Szolgáltató Kft. felügyelőbizottságába delegált Tóth 
Imrét (4080 Hajdúnánás, Báthory u. 48. szám) 2015. január 1-jei hatállyal visszahívja. 

 
2. Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Nánás-Therm Beruházó és 

Energetikai Szolgáltató Kft. felügyelőbizottsága kiesett tagjának helyére: 
 
név: Papp Gáborné 

 anyja születési neve: Décsei Juliánna Irén 
  lakcím: 4080 Hajdúnánás, Irányi u. 30. 

 
alatti lakost választja meg 2015. január 1. napjától kezdődően 2018. január 31. napjáig 
tartó határozott időre.  
 
Felkéri a polgármestert a megválasztott tag értesítésére és felkéri a szükséges intézkedések 
megtételére. 
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Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2014. december 31. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

TIZENEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
Önkormányzati Társulás az Észak-alföldi Régió Ivóvíz-minőségének Javításáért (5310 
Kisújszállás, Szabadság tér 1. szám) társulási megállapodásának módosításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazattal, 1 fő                  
(Dr. Éles András) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 

393/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 88. § (2) bekezdésében 
meghatározottak szerint az Önkormányzati Társulás az Észak-alföldi Régió Ivóvíz-
minőségének Javításáért (5310 Kisújszállás, Szabadság tér 1. szám) társulási megállapodás 
módosítását tartalmazó, a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt társulási 
megállapodást a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  
 
Felhatalmazza a polgármestert az egységes szerkezetbe foglalt önkormányzati társulási 
megállapodás aláírására. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 30.    

 
 
 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
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TIZENKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
gyermekétkeztetés közszolgáltatási tevékenységre vonatkozó szerződés kötésére 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazattal, 1 fő                  
(Dr. Éles András) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
394/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 
gyermekétkeztetési közszolgáltatási feladat ellátására a határozat mellékletét képező 
szerződést köti a közvetett tulajdonában álló Hajdúnánási Gyermek- és Közétkeztetési 
Nonprofit Kft-vel (4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 6. szám). 
 
Felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét képező szerződés aláírására. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

TIZENHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
Belügyminisztérium „Fenntartható településfejlesztés a kis- és középvárosokban 
(fővárosi kerületekben) – Integrált Településfejlesztési Stratégiák kidolgozása” című 
projekt keretében megkötendő kétoldalú együttműködési megállapodás megkötésére 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
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Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
395/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Belügyminisztérium DAOP-
6.2.1/13/K-2014-0002; KMOP-; ÉAOP-; DDOP-; KDOP-; NYDOP-; ÉMOP-6.2.1 
konstrukciókódú, „Fenntartható településfejlesztés a kis- és középvárosokban – Integrált 
Településfejlesztési Stratégiák kidolgozása” című projekt végrehajtásához kapcsolódó 
melléklet szerinti „Együttműködési megállapodás”–t megismerte és annak megkötését 
határozza el.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására és az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére.  
 
Felkéri a polgármestert, hogy a projekt előrehaladásáról a képviselő-testületet a 2015. 
júniusi képviselő-testületi ülésen tájékoztassa. 
 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő:  2014. december 31.  - megállapodás aláírására  
 folyamatos               - projekt végrehajtására   
 2015. június 30.        - képviselő-testület tájékoztatására 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
TIZENNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
Városfejlesztési Bizottság nem képviselő tagjának lemondásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, nem tudott-e az összeférhetetlenségről az, 
aki jelölte Dr. Kiss Józsefet és ő maga, hogy magyarázza ezt. 
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Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a korábbi szabályozás ezt nem zárta ki, aki 
jelölte nem követte szemmel a változásokat és a hivatal sem észlelte ezt a problémát.  
 
Bódi Judit képviselő asszony azt kérte, mindenki gondolja át a saját 
összeférhetetlenségét. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot 
szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazattal, 1 fő                  
(Dr. Éles András) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az alábbi határozatot 
hozta: 
 
396/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Dr. Kiss József a Hajdúnánás 
Városi Önkormányzat Képviselő-testülete Városfejlesztési Bizottságának nem képviselő 
bizottsági tagságáról szóló lemondását tudomásul vette. 
 
A képviselő-testület dönt arról, hogy a 314/2014. (X. 30.) számú Képviselő-testületi 
Határozatában a „Dr. Kiss József 4080 Hajdúnánás, Bocskai utca 36. szám” szövegrész 
törlésre kerül. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 19. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
tehetséggondozó program alapításáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport Bizottság az előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a bizottsági javaslatok alapján majd belső 
szavazást is el kell majd rendelni. Ő a maga részéről a szakbizottság javaslatát 
támogatja, a Pénzügyi és Ügyrendi bizottság javaslatát nem tudja támogatni. 
Megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban van-e kérdés, észrevétel, 
megjegyzés. 
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Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, elképzelhető-e, hogy egy kitűnő tanuló 
diákcsínyt követ el és ezért kizárják az ösztöndíjból. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, ők most hoznak egy pozitív döntést, 
legyen ez egy szűkebb kör, támasszanak szigorúbb feltételeket és majd látják az 
igénybevevők létszámát. A későbbiekben, ha lesz rá pénzügyi fedezet, akkor lehetőség 
van a feltételek enyhítésére 
 
Tóth Imre képviselő úr elmondta, egy tehetséges gyerekkel előfordulhat, hogy nem 
ötös a magatartása, de megszavazza az eredeti a javaslatot, mert nem szeretné, ha nem 
indulna el ez a program. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, kevésbé életszerű az a helyzet, 
amiről itt beszélnek, hanem a készségtantárgyak fogják majd ezt befolyásolni. 
Javaslata, hogy fogadják most el ezt a szabályzatot és a tapasztalatok alapján majd a 
későbbiekben ez módosításra kerülhet. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, egyetért az alpolgármester úr által 
elmondottakkal.  Javaslata továbbá, hogy ne Bocskai Koronában kerüljön kifizetésre 
az ösztöndíj. 
 
Ötvös Attila képviselő úr arra tett javaslatot, hogy fogadják most el és egy fél év 
tapasztalata után hozzák vissza a kérdést a testület elé. 
 
Dr. Éles András képviselő úr szintén azt javasolta, hogy a Bocskai Koronát nem 
támogatja, ezért részenkénti szavazást kér. A magatartás jeggyel kapcsolatban még 
elmondta, nem életszerű, hogy egy kitűnő tanulónak nem ötös a magatartása, nem sok 
gyereket érint ez, de nem kellene ilyen szigorúnak lenni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a feltételeket egy fél év tapasztalata 
alapján majd felülvizsgálják. A Bocskai Koronával kapcsolatban érzi az ellenszenvet. 
A testület döntése alapján hozták létre ezt a helyi pénzt, amit közel 200 helyen 
fogadnak el a városban. Ennek üzenete és hatása van a helyi gazdasági életére, amit 
meg kell érteni és el kell fogadni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, hogy polgármester úr nem veszi 
figyelembe azt, hogy Hajdúnánás lakói a koronát nem fogadták el. Amikor fényezik a 
Bocskai Koronát egy lényeges elemet nem mondanak el amit példával szeretne 
illusztrálni. Egy benzinkút elfogadja a koronát Hajdúnánáson, ám tőle 800 méterre van 
egy másik kút, ahol 16 forinttal olcsóbb a benzin. A hajdúnánási ember választhat, 
hogy forinttal fizet egy helyi vállalkozónak, vagy drágábban Bocskai Koronával egy 
Hajdúnánáshoz csak telephely miatt kötődő vállalkozásnak.  
 
Szabóné Marth Éva képviselő asszony arról beszélt, a koronával kapcsolatban a 
kettő között van az igazság. Képviselő úr azt mondta, nem fogadják el az emberek, 
neki személy szerint nem ez a tapasztalata.  
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Dr. Juhász Endre alpolgármester úr elmondta, az előterjesztés is leírja, a 
hátránykompenzációra szánt összeg kifizetése forintban történne. Az ösztöndíj 
kifizetése, ami nem szociális alapú, az pedig koronában, ami tulajdonképpen egy 
utalvány, amit a városban tanuló helyben el tud költeni. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, nem akar a Bocskai Korona mellett 
lobbizni, de nem elhanyagolható az, hogy a városban költik ezt el és még kedvezményt 
is kapnak mellé. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr először az elhangzott javaslatokat, majd az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 

(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület azt a javaslatot, miszerint a magatartás jegy ne számítson az 
ösztöndíjnál, 3 igen (Övös Attila, Bódi Judit, Dr. Éles András) és 5 nem (Szólláth 
Tibor, Szabóné Marth Éva, Papp Gáborné, Dr. Juhász Endre, Tóth Imre) szavazat és     
3 tartózkodás (Nagyné Juhász Krisztina, Kovács Zsolt, Buczkó József) mellett nem 
fogadta el. 
 

A képviselő-testület azt a javaslatot, miszerint az ösztöndíj kifizetése csak forintban 
történjen, 2 igen (Bódi Judit, Dr. Éles András) és 8 nem szavazat mellett, 1 fő (Papp 
Gáborné) nem vett részt a szavazásban, nem fogadta el. 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 

397/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete elhatározza, hogy a Kőrösi Csoma 
Sándor Gimnázium, Szakközépiskola és Szakiskola és Kollégium (4080 Hajdúnánás, 
Bocskai utca 29.) gimnáziumi képzésében tanuló fiatalok számára a 2015/2016. tanévtől 
kezdődően – a mellékelt szabályzat szerinti – tehetséggondozási programot hozza létre. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a határozat a Kőrösi 
Csoma Sándor Gimnázium, Szakközépiskola és Szakiskola és Kollégium 
intézményvezetője, a Hajdú-Bihar megyei tankerületek részére történő megküldéséről, 
valamint a felhívás Hajdúnánás város honlapján való közzétételéről. 
 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 
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Hatályos: 2015. január 01-tıl 



701 
 

 
 
1.) Az ösztöndíj alapításának célja: 

A korai tehetségek beazonosításával a város közigazgatási területén gimnáziumi képzésében 
tovább tanulók – ösztöndíj-támogatás formájában történı – segítése, ösztönzése tehetségük 
kibontakoztatásában. 
 

2.) Az ösztöndíjban való részesülés feltétele: 
 
Hajdúnánás város közigazgatási területén mőködı középfokú intézményben,  

- 9. évfolyam I. félévére létrejött iskolarendszerő nappali tagozatos gimnáziumi 
képzésben tanulói jogviszony, vagy 

- hatosztályos gimnáziumi képzésben nyolcadik évfolyamon szerzett év végi 
bizonyítvány. 

 
3.) Az ösztöndíj idıtartama: 10 hónap  

 
4.) Az ösztöndíj tervezett mértéke: minimum 5.000,- Bocskai Korona/hó 
 
5.) Hátránykompenzáció: évente egy alkalommal utólagosan biztosított 10.000,- Ft összegő 

támogatás a szülı –  az alábbiak kifizetését igazoló – írásbeli igénylését követıen: 
a) tankönyvvásárlás, vagy 
b) nyelvvizsgadíj. 

 
Hátránykompenzációra az jogosult, aki 
a) rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben részesül, vagy 
b) a családban az egy fıre jutó havi jövedelem nem haladja meg az öregségi nyugdíjminimum 

200 %-t. 
 

A hátránykompenzációra jogosultság indokoltságát a Szociális Csoport 
környezettanulmánnyal támasztja alá. 

 
6.) A pályázati felhívás közzétételének ideje, módja:  

a) Az Önkormányzat adott év augusztus 10-ig megküldi a Gimnázium, illetve a  
Hajdú-Bihar megyei tankerületek részére. 
 

b) Az Önkormányzat közzéteszi: 
- a Gimnázium hirdetıtábláin, 
- Hajdúnánás város honlapján,  
- a Helyi Televízióban.  

 
7.) A pályázati őrlapot a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal minden adott év  

augusztus 10-ig megküldi a Gimnázium részére, illetve közzéteszi Hajdúnánás város 
honlapján. 
 
A tanulóknak a pályázatokat (a pályázati őrlapot és mellékleteit) a Gimnázium részére 
kell benyújtani, aki azt az adott év szeptember 15-ig továbbítja az Önkormányzat részére. 
 
A pályázati őrlapot a pályázó és az osztályfınök által aláírva egy példányban kell benyújtani. 
 
A pályázat kötelezı mellékletei:  
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- a Gimnázium által kitöltött eredeti tanulói jogviszony-igazolás, 
- a bizonyítvány másolata a tanév végi eredményérıl, a Gimnázium eredeti hitelesítésével. 
 
Bármely melléklet hiányában a pályázat formai hibásnak minısül. 
 

 
8.) Az ösztöndíj odaítélésérıl a Mővelıdési, Oktatási, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslata 

alapján a képviselı-testület dönt az adott év szeptemberi képviselı-testületi ülésén.  
 
9.) Az ösztöndíj elbírálása a tanulmányi eredmény alapján történik. A tanulmányi eredmény 

megállapításánál a magatartás és szorgalom jegyet figyelembe kell venni.  
 
Tanulmányi átlag:  5 

 
Az elbírálás során az önkormányzat  

- a határidın túl benyújtott, vagy formailag nem megfelelı pályázatokat a bírálatból kizárja, 
és kizárását írásban indokolja, 

- minden határidın belül benyújtott, formailag megfelelı pályázatot érdemben elbírál, és 
döntését írásban indokolja. 

 
A pályázó az elbíráló szerv döntése ellen fellebbezéssel nem élhet. 
 
10.) Az ösztöndíjból való kizáró tényezı: 

- igazolatlan hiányzás, 
- tanulói jogviszony megszőnése, 
- az intézmény vagy valamely hatóság által indított fegyelmi felelısségre vonás vagy eljárás. 

 
11.) Az önkormányzat döntésérıl az adott év szeptember 30-ig írásban értesíti a pályázókat. 

 
12.) Az ösztöndíj folyósítása: havonta utólagosan, a tárgyhót követı 5-e és 10-e között, pénztári 

kifizetéssel. 
 

Az elnyert ösztöndíjat közvetlen adó- és TB járulékfizetési kötelezettség nem terheli. 
 

13.) Az ösztöndíjban részesülı tanuló köteles az ösztöndíj folyósításának idıszaka alatt 
minden, az ösztöndíj folyósítását érintı változásról haladéktalanul (de legkésıbb 15 napon 
belül) írásban értesíteni a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatalt. 

 
A pályázó pályázata benyújtásával hozzájárul ahhoz, hogy a Hajdúnánás Városi Önkormányzat és 
a Hajdúnánási Közös Önkormányzati Hivatal személyes adatait az ösztöndíjpályázat lebonyolítása 
és az ösztöndíj idıtartama alatt kezelje.  
 
Hajdúnánás, 2014. december 18.  
 
 Szólláth Tibor 
 polgármester
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HAJDÚNÁNÁS VÁROSI ÖNKORMÁNYZAT ÖSZTÖNDÍJPÁLYÁZATA 
A GIMNÁZIUMI KÉPZÉSBEN TOVÁBBTANULÓ TEHETSÉGES DIÁKOK 

TÁMOGATÁSÁRA 
 

PÁLYÁZATI ŐRLAP 
GIMNÁZIUMI KÉPZÉSBEN TOVÁBBTANULÓ TEHETSÉGES DIÁKOK 

SZÁMÁRA 
A ……........…TANÉVRE VONATKOZÓAN 

 
Nyomtatott nagybetővel a pályázó tölti ki a személyazonosító igazolványában található adatoknak 
megfelelıen!  
 
A PÁLYÁZÓ NEVE:  ………………………………………………………………………..... 
 
 
A PÁLYÁZÓ OKTATÁSI AZONOSÍTÓ SZÁMA: …………………………………….....…. 
 
 
Születési hely, idı: ……………………………………………………………....……...…….. 
 
 
Anyja születési (leánykori) neve: ……………………………………….....……………………… 
 
 
Állandó lakcím: ……………………………………………………………………........………... 
 
 
Intézmény neve, címe: ……………………………………………………………….……........ 
 
………………………………………………………………………………………….….....….. 
 
Évfolyam: ………………………………………………………………………….....………….. 
 
 
Tanév végi tanulmányi átlag:  ……… 
 
 
A kitöltött pályázati őrlap csak a pályázati felhívásban közzétett mellékletekkel együttesen 
benyújtva érvényes. 
Jelen őrlaphoz csatolt mellékletek száma:…….. 
 
Büntetıjogi felelısségem tudatában kijelentem, hogy a pályázati őrlapon és 
mellékleteiben feltüntetett adatok a valóságnak megfelelnek. 
 
Hozzájárulok ahhoz, hogy a Hajdúnánás Városi Önkormányzat és a Hajdúnánási Közös 
Önkormányzati Hivatal személyes adataimat az ösztöndíjpályázat lebonyolítása és az 
ösztöndíj idıtartama alatt kezelje. 
 
Hajdúnánás, 2014. ……………………… 
 
…………………………………. …………………………………. 
 osztályfınök aláírása pályázó aláírása 
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     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENHATODIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
tenyésztőszervezetekhez történő csatlakozásról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, mikor fognak a hivatalon cégtáblát 
cserélni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr válaszában elmondta, most cseréltek táblát az 
épületen. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, nem tudja, hogy az önkormányzati 
törvény mióta írja elő az állattenyésztést, mert ez csak egy önként vállalt feladat és 
költség az önkormányzat részéről, nem érti a miértjét. 
 
Szabóné Marth Éva képviselő asszony elmondta, szerinte fontos az, hogy a 
közfoglalkoztatottak ne csak az utcán sepregessenek, hanem értékteremtő munkát is 
végezzenek. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr arról beszélt, hogy ezeknek az állatoknak a 
tenyésztése, maga a Kendereskertben végzett munka véleménye szerint a városi 
örökségvédelem része.  
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, ezeknek a tevékenységeknek haszna nem 
igazán van, csak költsége, mert inkább hagyományőrzésről beszélhetnek nem 
gazdálkodásról. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, ezt a közfoglalkoztatási programot nem 
egy gazdasági társasággal kell összehasonlítani, hanem a korábbi ilyen típusú 
programokkal. A most közfoglalkoztatás keretében végzett munka által százmilliós 
nagyságrendben gazdagodik a város, ami mindenképpen példa értékű. A Kendereskert 
megmentésére például az utolsó pillanatban került sor, ahol ma már több tízmilliós 
fejlesztésre került sor és az ott lévő állatállomány az önkormányzat vagyonát növeli. A 
szervezetekhez történő csatlakozással több támogatáshoz juthat majd a város, ezért 
javasolja ennek elfogadását. 
 



705 
 

Buczkó József képviselő úr arról beszélt, ha ennek a programnak más haszna nem 
lenne a hagyományőrzésen kívül, már akkor is megérni. Olyan tudást eleveníthet fel a 
város ezeknek az őshonos állatoknak a tenyésztésével, ami régen a kollektív tudás 
része volt és az ifjúság szemszögéből nézve igenis fontos dolog. 
 
Bódi Judit képviselő asszony arról beszélt, megnézte-e valaki, hogy ezek az 
állatfajták benne vannak-e az állam által támogatott körbe, mert ha igen, akkor csak 
támogatni lehet ezt a döntést.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr tájékoztatta a testületet arról, hogy a város 
közfoglalkoztatási programja kitüntetést kapott a Belügyminisztériumban és a 2 millió 
forint támogatást. Ez azért jelez valamit. Azok között a települések között vannak, 
akik az értékteremtésben elől járnak. 
 
Dr. Éles András képviselő úr ügyrendi észrevételt tett, miszerint polgármester úr 
háromszor válaszolt a kérdésre, így megszegte az SzMSz-t. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte az észrevételt. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés első határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
398/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 5. pontja alapján úgy határoz, 
hogy csatlakozni kíván a Magyar Szürke Szarvasmarhát Tenyésztők Egyesületéhez  
(1134 Budapest, Lőportár u. 16. szám) 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 
A képviselő-testület az előterjesztés második határozati javaslatát 10 igen szavazattal, 
1 fő (Tóth Imre) nem vett részt a szavazásban, elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
399/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 5. pontja alapján úgy határoz, 
hogy csatlakozni kíván a Magyar Bivalytenyésztők Egyesületéhez (8427 Bakonybél, Szent 
Gellért tér 9. szám). 
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Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
A képviselő-testület az előterjesztés harmadik határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
400/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 5. pontja alapján úgy határoz, 
hogy csatlakozni kíván a Mangalicatenyésztők Országos Egyesületéhez (4032 Debrecen, 
Böszörményi út 138. szám). 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
A képviselő-testület az előterjesztés negyedik határozati javaslatát 11 igen szavazattal 
elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
401/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42. § 5. pontja alapján úgy határoz, 
hogy csatlakozni kíván a Magyar Biokultúra Szövetséghez (1061 Budapest, Anker köz 2-4. 
III/4. szám). 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENHETEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 4080 
Hajdúnánás, Bocskai u. 2. szám alatti ingatlan rendeltetésmódosítására 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
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Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, számára egyértelmű, hogy borozónak is 
kívánják hasznosítani ezt az épületet, csak az a kérése, ez legközelebb derüljön ki az 
előterjesztésből. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, örül, hogy képviselő asszony ezt felhozta, 
mert nem fog ott borozó működni. Arra kéri a testület tagjait, hogy az ülés után 
menjenek át és nézzék meg mi is folyik ott, elejét véve a találgatásoknak. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony elmondta, neki azzal van problémája, hogy az 
előterjesztés nem üzeni a valós szándékot, így nehéz értelmezni. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr arról beszélt, amit képviselő asszony számon kér, 
olyan szándék nincs. Ezért is kéri, hogy nézzék meg azt a helységet, ami közösségi 
térként fog funkcionálni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr elmondta, a Nánás Pro Cultura ennek a helységnek egy 
részét borozónak hirdette meg. Ezek szerint nem tudja a jobb kéz mit csinál a bal. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, a pályázatban az szerepel, hogy közösségi 
térként fog az ingatlan ezen része funkcionálni. Az, hogy a Pro Cultura ezen belül 
hogyan hasznosítja, az nem a jelen előterjesztés tárgya. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot a bizottsági javaslatnak megfelelően 
szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazat és                            
1 tartózkodás (Papp Gáborné) mellett  elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
402/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és az 
arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 
16. § (1) bekezdése alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat tulajdonát képező 
hajdúnánási 3506 helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, Bocskai u. 2. szám 
alatti 1228 m2 alapterületű kivett kollégium megnevezésű ingatlan rendeltetési mód szerinti 
átminősítését „kereskedelmi és szolgáltató épület” rendeltetésűvé kezdeményezi a 
területileg illetékes Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal Hajdúböszörményi Járási Hivatal 
Járási Földhivatalánál. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 30. 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
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TIZENNYOLCADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 
húsvéti mutatványos berendezések üzemeltetéséről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, hogy az autósok az új parkolókkal 
rosszabb helyzetbe fognak kerülni, mint voltak. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr azt javasolja, hogy az előterjesztésben foglaltakat 
fogadja el a testület. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban több kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazat és                            
1 tartózkodás (Dr. Éles András) mellett  elfogadta és az alábbi határozatot hozta: 
 
403/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és az 
arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet  
10. § alapján úgy határoz, hogy az önkormányzat tulajdonát képező hajdúnánási 5391 
helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, Fürdő u. 6. szám alatti, kivett ipartelep 
megnevezésű, 3 ha 4416 m2 alapterületű ingatlan 5000 m2 területű részét 
versenytárgyalásos pályázati eljárás keretében történő bérbeadás útján kívánja hasznosítani 
a 2015-2020. húsvéti időszakaira vonatkozóan az alábbi feltételekkel: 

 

- a kiinduló licitár bérleti díja 75,-Ft+ ÁFA/nap/ m2, 
- a bérleti díjat egy összegben, évente a rendezvényt követő 3 napon belül kell 

megfizetni 
- a pályázó a végezni kívánt tevékenységet csak a hatályos jogszabályoknak való 

megfelelés után végezheti, 
- a pályázó legalább 15 féle szórakoztató egységet biztosítson a lakosság számára, 
- az eszközök érvényes műszaki tanúsítvánnyal, és érvényes üzleti biztosítással 

rendelkezzenek, 
- a pályázók a területet a megtekintett állapotban elfogadják, használat után eredeti 

állapotában adják vissza, 
- a pályázaton az nyeri el a bérleti jogot, aki magasabb bérleti díjat ajánl, 
- a bérleti jog harmadik személy részére történő átadása esetén a bérlő teljes 

felelősséggel tartozik, 
- az energia ellátásról saját költségén a pályázó gondoskodik, 
- a versenytárgyaláson csak személyesen lehet részt venni. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon, 
valamint felhatalmazza a bérleti szerződés aláírására. 
 
 

Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 05.  – a pályázati felhívás megjelentetése 
 2015. január 30.  – bérleti szerződés megkötésére 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
TIZENKILENCEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés az 
önkormányzat tulajdonában lévő 5397/8 hrsz-ú ingatlan megosztásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; és a Városfejlesztési Bizottság az 
előterjesztés határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
404/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és az 
arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 
14. § (1) bekezdése alapján úgy határoz, hogy a Hajdúnánás Városi Önkormányzat 
tulajdonát képező hajdúnánási 5397/8 helyrajzi számú, természetben a 4080 Hajdúnánás, 
Fürdő u. 22. szám alatti 7 ha 820 m2 alapterületű kivett beépítetlen terület, magánút, 
kemping, erdő megnevezésű ingatlant meg kívánja osztani, ennek értelmében 
telekmegosztási eljárást indít a területileg illetékes Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal 
Hajdúböszörményi Járási Hivatal Járási Földhivatalánál. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 15. 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HUSZADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés képviselők részére 
technikai eszközök biztosítására 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 10 igen szavazattal, 1 fő 
(Bódi Judit) nem vett részt a szavazásban, elfogadta. 
 
A napirend később, utolsó nyilvános napirendi pontként ismét megnyitásra került, így 
az itt hozott határozatot semmisnek nyilvánították, és a második megtárgyalás 
alkalmával került sor a végleges döntéshozatalra. 
 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 
HUSZONEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés „A 
legszebb konyhakertek” – Magyarország programhoz való újbóli csatlakozásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
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405/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy csatlakozni kíván 
a Karcag város által meghirdetett „A legszebb konyhakertek” – Magyarország programhoz 
a 2015-ös évben. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon, 
valamint felhatalmazza a jelentkezéshez szükséges nyilatkozat és az együttműködési 
megállapodás aláírására. 

 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 22. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Bódi Judit képviselő asszony jelezte, hogy ő szót kért a 20. napirendi pontnál még 
éppen a szavazás előtt, de polgármester úr nem vette észre. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elnézést kért és megadta a szót képviselő 
asszonynak. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, ők a bizottsági ülésen konkrét javaslatot 
tettek erre a napirendre vonatkozóan, ami nem került ismertetésre. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, ő megadta a bizottsági elnökök részére a 
szókérés lehetőségét, de egyik elnök sem élt vele. Amennyiben képviselő asszony 
szeretné és a testület elfogadja, úgy utolsó nyilvános napirendként újra megnyitja a 
napirend tárgyalását. 
 
 
HUSZONKETTEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a 4080 
Hajdúnánás, Hunyadi u. 7. /2. ajtószám alatti önkormányzati tulajdonú lakás 
bérlőjének szándéknyilatkozatáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
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A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
406/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánási Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy  
– az önkormányzati tulajdonban lévő lakások és helyiségek elidegenítéséről szóló 34/2013. 
(XII. 20.) Önkormányzati Rendelet 8. § (4) bekezdése alapján – a 4080 Hajdúnánás, 
Hunyadi u. 7. 2. ajtószám alatti önkormányzati tulajdonú lakásra vonatkozóan nem kíván 
adásvételi ajánlatot tenni. 
 
A képviselő-testület dönt arról, hogy a bérlő részére az ingatlan forgalmi értékének 
megállapítására vonatkozó költségeket megtéríti. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a szükséges intézkedések megtételéről gondoskodjon. 

 
Felelős:   Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 12. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
HUSZONHARMADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés a „Mi 
Érted Élünk” Egyesület (4080 Hajdúnánás, Köztársaság tér 16. szám) kérelmére 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 

 
407/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 534/2013. 
(XII. 19.) számú Képviselő-testületi Határozat alapján a „Mi Érted Élünk” Egyesület (4080 
Hajdúnánás, Köztársaság tér 16.) számára biztosított támogatás elszámolási határidejét 
2016. január 31. napjára módosítja. 
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Felhatalmazza a polgármestert a támogatási megállapodás fentieknek megfelelő 
módosításának aláírására 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31. 

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
HUSZONNEGYEDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés 
Szincsák Zsolt 4080 Hajdúnánás, Széchenyi krt. 41. szám alatti lakos kérelmére 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi; a Művelődési, Oktatási, Ifjúsági és 
Sport; az Egészségügyi és Szociális és a Városfejlesztési Bizottság az előterjesztés 
határozati javaslatát elfogadásra javasolták. 
(A bizottsági javaslatok a jegyzőkönyv mellékletét képezik.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, a 
bizottsági javaslatoknak megfelelően az előterjesztésben foglalt határozati javaslat „A” 
változatát szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
408/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati vagyonról és az 
arról való rendelkezési jog gyakorlásáról szóló 21/2011. (X. 25.) Önkormányzati Rendelet 
10. § (1) b) pontja alapján úgy határoz, hogy nem kívánja bérbe adni az önkormányzat 
tulajdonát képező hajdúnánási 5385 helyrajzi számú, 1 ha 7706 m2 alapterületű kivett 
sporttelep megnevezésű ingatlant. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy Szincsák Zsolt 4080 Hajdúnánás, Széchenyi krt. 41/a. szám 
alatti lakos értesítéséről gondoskodjon. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 15. 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
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HUSZONÖTÖDIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Határozati javaslat a III. 
Hajdúnánási Jótékonysági Városbál bevételéről 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést tárgyaló Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság az előterjesztés határozati 
javaslatát elfogadásra javasolta. 
(A bizottsági javaslat a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, az 
előterjesztésben foglalt határozati javaslatot szavazásra bocsájtotta. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát 11 igen szavazattal elfogadta 
és az alábbi határozatot hozta: 
 
409/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2014. november 29-én 
megrendezett III. Hajdúnánási Jótékonysági Városbál bevételéből 600.000,- Ft-ot a 
Bocskai István Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola (4080 Hajdúnánás,  
Óvoda u. 2-10.) számára ad át támogatásként, az intézmény művészeti nevelésének 
fejlesztésére. 
 
A képviselő-testület úgy határoz, hogy a III. Hajdúnánási Jótékonysági Bál bevételéből 
400.000,- Ft-ot a Bocskai István Általános Iskola és Alapfokú Művészeti Iskola Magyar 
utca 104. szám alatt található intézményegység kistornatermének felújítására fordít. 
 
A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a 400.000,- Ft-ot az önkormányzat 
2015. évi költségvetésébe betervezi. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy gondoskodjon a támogatás átutalásáról, valamint az összeg 
költségvetésben történő tervezéséről. 
 
Felelős: Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2014. december 31.  - összeg átadására 
 2015. február 15. - költségvetésben történő tervezésre  

 
 

     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el Bódi Judit képviselő asszony 
ügyrendi javaslatáról, miszerint a 20. napirendi pont tárgyalását nyissák meg újra és az 
ott elfogadott határozatot tekintsék semmisnek. 
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(A döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület az ügyrendi javaslatot 11 igen szavazattal elfogadta. 
 
 
HUSZADIK NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés képviselők részére 
technikai eszközök biztosítására 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Dr. Kiss Imre jegyző elmondta, az eszközök beszerzése nem egyik napról a másikra 
fog sor kerülni, így az eszközök használatára vonatkozó szabályzat felülvizsgálatának 
akadálya nincs. Az eszközök beszerzését ez nem akadályozza. A képviselőknek és a 
bizottsági tagoknak, hogy milyen eszközt válasszanak és milyen mértékben vegyenek 
részt a finanszírozásban véleménye szerint nem lehet előírni, a képviselő-testület csak 
kérést fogalmazhat meg e tekintetben az érintettek felé. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr összefoglalva elmondta, vagy leveszik napirendről és 
visszahozzák a szabályzattal együtt januárban, vagy elfogadják a keretösszeget és a 
szabályzatot a következő ülésre hozzák be. 
 
Kovács Zsolt képviselő úr elmondta, ők is tárgyalták bizottsági ülésen és arra 
jutottak, olyan készüléket válasszanak, amely minőségben is jó. 
 
Bódi Judit képviselő asszony elmondta, az a problémája, hogy felmérték az 
eszközigényt, és majd csak egy hónappal később fogadják el azt a szabályzatot, ami a 
használat feltételeit tartalmazza. Nincs benne a határozati javaslatban az, hogy az 
50%-át ki kell fizetni, így bármit tartalmazhat majd ez a szabályzat. 
 
Buczkó József képviselő úr azt javasolta, döntsenek a folyamat elindításáról, hiszen 
az igaz, hogy a képviselők és a bizottsági tagok eszközhiányban szenvednek és a 
problémát orvosolni kell. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, korábban nem került sor eszköz 
biztosítására, így nem merült fel a szabályzat igénye. Megérti képviselő asszonyt, de 
ha ragaszkodnak a szabályzat egyidejű elfogadásához, akkor nem kerül most sor a 
döntéshozatalra, így az eszközök beszerzésére sem. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr azt javasolta, ne odázzák tovább a döntést, 
hiszen a szabályzatot is a testület fogadja majd el. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr befogadta a javaslatot és elmondta, szavaztatni fog a 
napirend levételéről. 
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Dr. Éles András képviselő úr elmondta, senki nem mondja azt, hogy ezt a napirendet 
vegyék le. Az érintettek úgy nyilatkoztak, hogy az 50% kifizetése mellett szeretnének 
eszközt, így további kérdés nincs. Ha jól érti, képviselő asszony csak azt szeretné 
rögzíteni, hogy a képviselők ezt az eszközt 50%-os áron megvásárolják. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr arról beszélt, benne nincs dac, de a bizottsági 
javaslatnak nem tesz eleget az előterjesztés, amiért elnézést kér. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony elmondta, két hónapja folyik a vita egy 
ilyen apró előterjesztéssel. Mindenki meg lett kérdezve egyéni igények szerint, úgy 
gondolja döntést kell hozni. 
 
Dr. Éles András képviselő úr arról beszélt, döntsenek az összegről és a testület majd 
a későbbiekben elfogadja a szabályzatot. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, azt az ellentmondást kell feloldani, hogy 
legyen most kimondva az 50% megfizetése azok részéről, akik eszközt igényelnek, 
vagy hozzák vissza az előterjesztést egy már kidolgozott szabályzattal. 
 
Bódi Judit képviselő asszony az a javaslata, hogy egy belső szavazásban döntsenek 
arról, hogy a képviselők 50%-os hozzájárulás mellett kérik az eszközöket. 
 
Dr. Juhász Endre alpolgármester úr azt javasolta, kerüljön be a határozati javaslatba 
az, hogy a képviselők kifizetik az eszközök vételárának 50%-át és ennek figyelembe 
vételével készüljön el ez a szabályzat, aminek határideje pedig 2015. január 31. 
legyen. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban kérdés, észrevétel, megjegyzés nem volt, 
Szólláth Tibor polgármester úr először azt a javaslatot, miszerint a képviselők 
fizessék ki az eszközök 50%-át, majd az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot 
szavazásra bocsájtotta, azzal, hogy a szabályzat felülvizsgálatára a határidő 2015. 
január 31. legyen. 
 
(A napirendnél a döntéshozatalban résztvevők száma 11 fő.) 
 
A képviselő-testület azt a javaslatot, hogy a képviselők fizessék ki az eszközök 50%-át 
11 igen szavazattal elfogadta. 
 
A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát a határidő módosításával és                 
3 millió forintos keretösszeg megállapításával 11 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
410/2014. (XII. 18.) számú Képviselő-testületi Határozat 
 

Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a képviselők és 
bizottsági tagok számára szükséges technikai eszközök beszerzésére 1.400.000,-Ft 
keretösszeget biztosít.  
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A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a 1.400.000,- Ft keretösszeget az 
önkormányzat 2015. évi költségvetésébe betervezi. 
 
A képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a 230/2007. (VI. 21.) számú 
Képviselő-testületi Határozattal elfogadott Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-
testületének munkáját segítő hordozható számítógépek (notebook) használatáról szóló 
Szabályzatot felülvizsgálja, azzal, hogy kerüljön a Szabályzatban megfogalmazásra azon 
kötelezettség, hogy a helyi önkormányzati képviselők, nem képviselő bizottsági tagok az 
eszközök értékének 50 %-át kötelesek a Hajdúnánás Városi Önkormányzat részére 
megtéríteni. 
  
Felkéri a polgármestert, hogy a határozatból adódó szükséges intézkedések megtételéről 
gondoskodjon. 

 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2015. január 31.      - eszközök beszerzésére 
 2015. január 31.  - szabályzat felülvizsgálatára 
 2015. február 15. - költségvetésben történő tervezésre 

 
 

 
     Papp Gáborné 
jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
Mivel több napirendi pont nem volt Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, 
hogy van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
A körkérdések során minden képviselő kellemes, áldott és békés ünnepeket kívánt 
mindenkinek. 
 
Nagyné Juhász Krisztina képviselő asszony azt kérdezte, van-e lehetőség a 
hivatalban képviselői fogadóóra megtartására. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, az épület reggel 5 órától este 7 óráig 
nyitva áll. Minden képviselő megkérdezésre kerül majd a fogadóóra időpontja miatt. 
 
Papp Gáborné képviselő asszony a lakosság azon kérését tolmácsolta, miszerint az 
Ártézi kút lefedésre kerülhet-e, hogy az beilleszkedjen a környezetbe. Másik felvetése, 
hogy a városban elindult az a pletyka, hogy a Hunyadi utcán a Start irodában rendőrök 
és rendőrkutyák vonultak ki. Kérdése, hogy mit lehet erről tudni. Igaz-e, hogy az egyik 
Startban dolgozó benzint vásárolt az önkormányzat üzemanyagkártyájára és az ő 
felelősségre vonása meg is történt. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr az Ártézi kúttal kapcsolatban most nem tud 
válaszolni, azt meg kell vizsgálni. A rendőrség valóban járt a Hunyadi utcán, de 
bővebb felvilágosítást erről nem tud adni, mert neki sincs többről tudomása. A 
benzinkártyákkal kapcsolatban elmondta, jegyző úr vont vissza benzinkártyákat és 
folyamatosan figyelnek arra, hogy szabályosan használják azokat fel. 
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Mivel több kérdés, észrevétel nem volt Szólláth Tibor polgármester úr megköszönte 
a testület tagjainak és a meghívottaknak a megjelenést, a végzett munkát és a 
képviselő-testület nyilvános ülését du. 13 óra 38 perckor bezárta és zárt ülést rendelt 
el. 

 
 

 
kmft. 

 
 
 
 Szólláth Tibor      Dr. Kiss Imre  
  polgármester            jegyző 

 
 

 
Papp Gáborné 

jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

 
 


